

PUBLIC NOTICE

*****EFFECTIVE OCTOBER 2018*****

SOUTHEAST REGIONAL SERVICE COMMISSION

1234 MAIN STREET, MONCTON

CHANGES UNDER NEW PARKING LOT MANAGEMENT

The Southeast Regional Service Commission wishes to notify its clients and visitors that the parking lot at the rear of its office building, located at 1234 Main Street, is now under new management. A parking fee will be put in place in early October 2018.

PLEASE TAKE NOTE that the Southeast Regional Service Commission **will validate parking for its visitors**. The Commission asks that all visitors take down their **vehicle license plate number** and submit it to SERSC staff for parking validation.

AVIS PUBLIC

*****EN VIGUEUR OCTOBRE 2018*****

COMMISSION DE SERVICES RÉGIONAUX DU SUD-EST

1234, RUE MAIN, MONCTON

CHANGEMENTS SOUS LA NOUVELLE GESTION DU STATIONNEMENT

La Commission de services régionaux du Sud-Est désire informer ses clients et visiteurs des changements à la gestion du stationnement au bureau situé au 1234, rue Main. Un frais de stationnement sera requis débutant au mois d'octobre 2018.

S.V.P., PRENEZ NOTE que la Commission de services régionaux du Sud-Est **validera le stationnement pour ses visiteurs**. La Commission demande aux visiteurs de marquer **le numéro d'immatriculation du véhicule** et le soumettre au personnel de la CSRSE pour validation.